
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL6
Kereszténydemokrata Néppárt

Képviselőcsoportja

Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz az ügyeleti ellátás biztonságával? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani dr. Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Egy, a választókerületemben jelentkező problémával, a szobi kistérség központi ügyeleti
ellátásával kapcsolatban fordulok Önhöz .

A kistérség ügyeleti szolgálatát egy Bt . látja el, amely finanszírozási szerződést kötött az
Országos Egészségbiztosítási Pénztárral . Ez az összeg a tényleges költségek mintegy felét
finanszírozza, a másik felét az önkormányzatoknak kell biztosítaniuk . Tekintettel arra, hogy
az önkormányzatok szinte mindenhol forráshiánnyal küzdenek, a központi ügyelet, és így az
ellátás biztonsága is veszélybe kerülhet .
A 13 településből álló ügyelet végpontjai egymástól 50 km-re vannak, és külön többlet-
feladatot jelenthet az is, hogy - mivel kedvelt kirándulóhelyről van szó - az ellátási terület
lakosságszáma nyáron a másfélszeresére is emelkedhet .

Kérdezem Tisztelt Miniszter úrtól :

Milyen lehetőség van a szobi kistérség központi ügyeletének finanszírozására?
Lát-e lehetőséget a központi finanszírozás módosítására az ügyeleti ellátás biztonsága
érdekében? Milyen lehetőséget lát a finanszírozási rendszer olyan átalakítására, ami
figyelembe veszi egy falvakat magába foglaló kistérség és egy Bürün lakott nagyvárosi
környezet közötti különbségeket?

Várom válaszát .

OF Alés ~la

Élkezett: 2006 J 0 L 11.

Írásbeli kérdés

Budapest, 2006 . július 10 .

Harrach Péter
Kereszténydemokrata Néppárt


	page 1

